
Information kring arbetet med ett eventuellt stambyte.  

Styrelsen kommer ha ett extra styrelsemöte tillsammans med vår konsult som har 

filmat våra stammar och han kommer att informera oss hur det ser ut och vad han 

rekommenderar. Mer information kommer så snart vi vet mer om vad vi har 

framför oss.  

 

Med anledning av att vi ofta får stopp i våra avlopp och behovet av spolbil vill vi 

påminna om att det är ENBART TOALETTPAPPER som ska spolas ner i 

toaletten. Inga tvättservetter, tops, bindor eller dylikt! Dessa löses ej upp på samma 

sätt som toalettpapper och kan på så sätt orsaka stopp.  

 

Påminnelse – mata INTE fåglarna med 

talg eller fågelfrö. Det drar till sig mer 

råttor än dom vi redan har problem 

med!                                

Marksyn har ägt rum tillsammans med HSB Mark samt 

representanter från styrelsen. HSB kommer att arbeta med 

beskärning av buskar och träd under vintern samt till våren 

då en del beskärning ska ske då.  

     Nyhetsblad    
                                                                                         

 

OBS!!! På förekommen anledning är det förbjudet att 

slänga cigarettfimpar och annat skräp från balkongerna. 

Det har kommit till styrelsens kännedom att så skett och att 

fimparna dessutom ej varit släckta. Detta är mycket 

brandfarlig och måste omedelbart få ett slut!  Skärpning! 

 

           Vi i styrelsen ber alla så mycket om ursäkt för den 

försenade  och i en del fall bristande informationen gällande 

bytet av bredbandsleverantör, från Comhem/Tele2 till Ownit. 

Vi hoppas att det trots en del problem har gått bra för alla och 

om det är några problem så kan ni kontakta styrelsen.  

 

         

                

                           

                                                                

 

 

 

 

 


